



**PERKAMA International**  
**PERSATUAN KAUNSELING MALAYSIA**  
*<http://www.perkamainternational.com.my>*

3-M, Jalan Hentian 1C, Pusat Hentian Kajang, Jalan Reko,  
43000, Kajang, Selangor Darul Ehsan.

Email: [perkamainternational@gmail.com](mailto:perkamainternational@gmail.com) [www.perkamainternational.com](http://www.perkamainternational.com)

**Kepada Sesiapa Yang Berkenaan**

Y.bhg Datuk/Dato'/Prof/Dr./Tuan/Puan

**JEMPUTAN PENYERTAAN KE SEMINAR KAUNSELING ANTARABANGSA MALINDO5**

Dengan hormatnya, perkara diatas adalah dirujuk.

2. Sukacita dimaklumkan bahawa Persatuan Kaunseling Antarabangsa Malaysia dan Asosiasi Bimbingan dan Kaunseling Indonesia dengan kerjasama IPG Kampus Pendidikan Islam, Bangi akan menganjurkan Seminar Kaunseling Antarabangsa MALINDO5. Butirannya adalah seperti berikut:

Tarikh : 16 & 17 Oktober 2017 (Isnin & Selasa)  
Masa : 8.00 pagi hingga 5.00 petang  
Tempat : Dewan Besar Nik Mohd Mohyiden Musa,  
IPG Kampus Pendidikan Islam, Bangi, Selangor

4. Sehubungan dengan itu, pihak kami berbesar hati menjemput kaunselor, guru bimbingan dan kaunseling, pegawai psikologi, pensyarah, penyelidik dan pelajar universiti untuk menyertai program berkenaan.

Bersama-sama ini dilampirkan borang pendaftaran dan brosur program dan brosur *Call for Paper* untuk makluman dan tindakan pihak Y.bhg Datuk / Dato' / Prof/ Dr /Tuan / Puan. Borang pendaftaran hendaklah dihantar selewatnya pada **9 Oktober (Isnin)**. Sebarang maklumat lanjut, boleh berhubung dengan Dr Rusnani [013-3644382] atau Encik Surenthiren : [016-6303696] atau Prof Madya Dr Ahmad Jazimin [019-2282148].

Sokongan dan kerjasama yang diberikan oleh pihak Y.bhg Datuk/Dato'/Prof/Dr /Tuan/Puan ke program ini sangat bermakna kepada pihak Persatuan Kaunseling Malaysia dan perkembangan bidang kaunseling di negara ini.

Sekian, terima kasih.

" Kaunseling Untuk Kesejahteraan Insan "

Salam hormat,

**DR RUSNANI ABDUL KADIR**

Pengarah

Seminar Kaunseling Antarabangsa MALINDO5

Persatuan Kaunseling Antarabangsa Malaysia